
4MM 长虹压花玻璃 白玻

产品名称 4MM 长虹压花玻璃 白玻

公司名称 青岛晶海源玻璃有限公司

价格 面议

规格参数 颜色:白玻
熔点:与我联系（℃）
纯度:与我联系（%）

公司地址 青岛经济技术开发区辛安街道办事处东南庄社区
综合办公楼2028室

联系电话 13853203857 15318721667

产品详情

patterned glass is a kind of decorative translucent flat glass with embossed patterns in one side. rich and colorful
pattern designs provide unique decorative results.with the special property of decoration, patterned glass can fully
allow the light(sunlight) to pass through and on the other hand, can limit or prevent.clear view effectively, tangible
stereoscopic patterns will never fade. patterned glass can be cut, grounded, drilled, tempered, laminated and
printed.specifications:1). patterns: nashiji, mistlite, diamond, flora, pear, check, oceanic, karatachi, mistlite, aqualite, ,
flame, millennium, rain, etc.2). color: clear, bronze, blue, green, grey, amber.3). thickness: 3mm, 4mm, 5mm, 6mm,
8mm, 10mm.4). sizes: 1220*1830mm, 1500*2000mm, 1524*2134mm, 1830*2134mm etc.product application:it can be
used for various appications, such as interior decorations furniture, windows, and street furniture, and also widely
used in office, meeting room, hotels, hospitals sports grounds bathroom, furniture board, light materials reception
room, and bathrooms.

本产品的颜色是白玻，熔点是与我联系（℃），纯度是与我联系（%），莫氏硬度是6，密度是与我联系
（g/cm3），耐热性是与我联系，厚度是4（mm），特点是与我联系，产地是青岛，品牌是晶海源，原片
类型是浮法玻璃
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